

	2007 рік	2008 рік	2009 рік	2010 рік	2011 рік ¹
Мінімальна заробітна плата	400 грн.	515 грн.	605 грн.	896 грн.	-
Прожитковий мінімум для працездатної особи	-	-	-	-	941 грн.
Податкова соціальна пільга	400 грн./100 * 50 = 200 грн.	515 грн./100 * 50 = 257,5 грн.	605 грн./100 * 50 = 302,5 грн.	869 грн. / 100 * 50 = 434, 5 грн.	941 грн./100 * 50 = 470,5 грн.
Кваліфікація по ч.1 ст.212 ККУ	(400 грн./100 * 50)* 1000 = 200 000 грн.	(515 грн./100 * 50) * 1000 = 257 500 грн.	(605 грн. / 100 * 50)* 1000 = 302 500 грн.	(869 грн. / 100 * 50)* 1000 = 434 500 грн.	(941 грн./100 * 50) * 1000 = 470 500 грн.
Кваліфікація по ч.2 ст.212 ККУ	(400 грн./100 * 50)* 3000 = 600 000 грн.	(515 грн./100 * 50)* 3000 = 772 500 грн.	(605 грн. / 100 * 50)* 3000 = 907 500 грн.	(869 грн. / 100 * 50)* 3000 = 1 303 500 грн.	(941 грн./100 * 50) * 3000 = 1 411 500 грн.
Кваліфікація по ч.3 ст.212 ККУ	(400 грн. 100 * 50)* 5000 = 1 000 000 грн.	(515 грн./100 * 50)* 5000 = 1 287 500 грн.	(605 грн. / 100 * 50)* 5000 = 1 512 500 грн.	(869 грн. / 100 * 50)* 5000 = 2 172 500 грн.	(941 грн./100 * 50) * 5000 = 2 352 500 грн.

¹ Відповідно до Закону України «Про Державний бюджет України на 2011 рік» від 23.12.2010 р. № 2857-VI